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Nieuwsbrief 8, juni 2023 

Hoi allen, hierbij Nieuwsbrief 8. In deze Nieuwsbrief een primeur, foto’s van de laatste zondagmiddagdrive. 

En natuurlijk weer een aantal belangrijke mededelingen van de voorzitter, het bestuur en de TeCo, een 

puzzel én dit keer een uitgebreid interview met ons oudste lid, Hans Duiser. 

 

Van de voorzitter 
Op 22 juni sluiten wij ons speelseizoen af met de slotdrive. In juli en augustus organiseert onze club weer 

iedere woensdagavond weer de zomerdrives in het Denksportcentrum. 

Nu het einde van het speelseizoen in zicht is denk ik dat dat wij terug kunnen kijken op een geslaagd 

speelseizoen. In januari zijn wij begonnen met een maandelijkse zondagmiddagdrive. Vooraf was het 

spannend hoe groot de opkomst zou zijn. Met gemiddeld 20 paren ben ik zeker tevreden. Het buffet na 

afloop mag zich verheugen in een stijgende belangstelling. Van 44 deelnemers op de laatste drive deden 

er maar liefst 35 mee aan het buffet. Een aantal oud- en niet-spelende leden heeft inmiddels ook de weg 

naar de zondagmiddagdrive gevonden wat de gesprekken tijdens het buffet extra geanimeerd maakte. 

Het aantal paren dat meedoet op de wekelijkse clubavond varieert tussen de 24 en 28. Zoals ieder jaar 

neemt het aantal deelnemende paren af aan het eind van het seizoen omdat een aantal mensen een korte 

of langere periode met vakantie gaan. Dat maakt het samenstellen van vaste viertallen teams lastig en 

om die reden moest de TeCo besluiten om de geplande viertalcompetitie van april om te zetten in een 

butlercompetitie.  

Onlangs heeft Bert Houtman laten weten dat hij helaas om gezondheidsredenen moet stoppen met zijn 

werk voor de TeCo. In de nieuwsbrief van december meldde ik al dat Alain Barrois de TeCo komt 

versterken maar met het vertrek van Bert gaat het bestuur op zoek naar verdere versterking van de TeCo. 

Heb je in het verleden een opleiding voor club- of wedstrijdleider gevolgd, heb je kennis van het NBB 

rekenprogramma of wil je je daarin verdiepen, laat het dan weten aan een van de bestuursleden.  

Nu de maandelijkse zondagmiddagdrive levensvatbaar is gebleken wil het bestuur graag kijken of we nog 

andere nieuwe activiteiten kunnen opzetten. Denk bijvoorbeeld aan een bridgecursus, on line of live in 

het Denksportcentrum, partnerschap coaching door middel van biedadviezen of de mogelijkheid voor 

mensen die op de clubavond liever een rondje minder willen spelen. Het bestuur is op zoek naar mensen 

die nieuwe activiteiten willen bedenken. Heb je daarvoor belangstelling of heb je al ideeën, dan hoor ik 

dat graag. 

Ik wens iedereen mooie zomermaanden en hoop een flink aantal van jullie te zien op een van onze 

zomerdrives. 
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Concentratie tijdens het spelen op de zondagmiddagdrive 

 
 

 

 
Ontspanning  na afloop tijdens het buffet 
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Bridgepuzzel 

Hieronder weer een puzzel. Oplossing onderaan de Nieuwsbrief. Puzzel eerst zelf.  

 

North Deals 

None Vul 

♠ A K 

♥ J 8 6 5 2 

♦ A 9 6 4 

♣ A K 
 

 

N 

W  E 

S 
 

 

 

♠ Q J 10 9 6 

♥ — 

♦ 7 5 3 2 

♣ Q J 10 3 
 

Je zit als Zuid in 4♠. Je bent blij dat je niet in 3SA zit, want je komt nooit in je hand. In 4♠ zie je 10 slagen, 

5♠, 4♣ en 1♦. Start is ♥K. Hoe ga je die 10 slagen oprapen?  

Van het bestuur  
ALV op 28 september  

Anders dan de afgelopen 3 jaar is de ALV niet eind augustus, maar enkele weken na 1 september 

plaatsvinden. Dit is op verzoek van de penningmeester en heeft zowel een formele als praktische reden.  

Volgens de statuten loopt ons boekjaar van 1 september – 31 augustus. De kascommissie (en vervolgens 

de ALV) kan dus pas na 31 augustus inzicht hebben in de financiën van het gehele boekjaar.  

De praktische reden is dat, sinds 2022, Leids Doublet de enige organisator is van de zomerdrives. Het ligt 

daarom voor de hand de financiële kant van de zomerdrives, die tot eind augustus duren, integraal op te 

nemen in de boekhouding van Leids Doublet.  

Doordat de ALV niet eind augustus is, beginnen we op 31 augustus met de inspeeldrive en 7 september 

met de eerste competitieavond. 

Zomerdrives 

Ook deze zomer gaat Leids Doublet weer zomerdrives op de woensdagavonden organiseren. We beginnen 

op 5 Juli en vervolgens elke woensdag tot en met 16 augustus. Prijzen in natura, er worden snacks 

uitgedeeld in de loop van de avond en na afloop de bekende ‘clinics’. Door veel mee te doen en/of hoog 

te scoren kan je een plek in de finale verdienen. Deze is op woensdag 23 augustus met lekkere hapjes en 

geldprijzen. 

Deelname is open voor iedereen, het inschrijfgeld bedraagt 10 euro per paar. In principe wordt er 

gespeeld in een A en B lijn, de telling is op basis van Butler. Inschrijven kan via 

evenement.bcleidsdoublet@gmail.com, de agenda (https://9003.bridge.nl/evenementen/) of vóór 

19.00 uur aan de zaal. 
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Van de TeCo 

Slotdrive 

Op donderdag 22 juni sluiten we het reguliere seizoen af met de slotdrive. Ook alle niet-spelende leden 

zijn van harte uitgenodigd voor deze gezellige avond om mee te strijden voor een aantal prijzen. Tevens 

wordt de winnaar van de slemcompetitie bekend gemaakt. Jullie ontvangen nog een uitnodiging om in te 

inschrijven. 

Eindstand externe competities 

Leids Doublet 1 – 2de divisie, 5de (Coen Teerink, Jan de Goede, Leendert Paape, Raymond van Dortmond, 

Ad en Hans van der Geest) 

Leids Doublet 3 – hoofdklasse gedegradeerd (Emil & Guus Broesterhuizen, Hans Duiser, Hans van  

Weeren, Ron Bosman) 

Leids Doublet 4 – 1ste klasse, gepromoveerd (André America, Arie Krijgsman, Esther van Seters, Hans van 

Straaten, Joany Hübscher, Stephan Bal) 

 

Uitslagen interne competities 

Butler II topintegraal eindstand (15-dec – 26-jan) 

A-lijn      B-lijn 

1 Truus van der Spek & Ron Heinsman  1 Albert Houtman & Ivo van der Velden 

2 Kees Goudswaard & Huib van de Stadt 2 Ron Bosman & Hans van Weeren 

3 Ad van der Geest & Hans van der Geest 3 Carla Halenbeek & Corrie Paardekooper & Teun Bruna 

4 Maarten Vrieze & Rob van Leeuwen  4 Emil Broesterhuizen & Guus Broesterhuizen 

 

Patton (2-feb – 2-mrt) 

1 Dortmond  (Coen Teerink, Jan de Goede, Kees Wilmer, Leendert Paape, Raymond van Dortmond) 

2 Heinsman (Esther van Seters, Joany Hübscher, Ron Heinsman, Truus van der Spek) 

3 Verboon (Arie en Hetty van der Zwan, Cor Smit, Dik Schonenberg, Frans Verboon) 

4 Goudswaard (Ad en Hans van der Geest, Huib van de Stadt, Kees Goudswaard, Kees Wilmer) 

 

Paren II eindstand (9-mrt – 6 - apr) 

A-lijn      B-lijn 

1 Ad van der Geest & Hans van der Geest 1 Els Kroon & Karel Kroon 

2 Raymond van Dortmond & Leendert Paape 2 Jetty Kleijn & Paul Smit 

3 Hans Duiser & Stan van Loon   3 André America & Hans van Straaten 

4/5 Rob van Leeuwen & Maarten Vrieze 4 Emil Broesterhuizen & Guus Broesterhuizen 

4/5 Kees Goudswaard & Huib van de Stadt 

 

Butler III topintegraal eindstand (13-apr – 11mei) 

1 Cor Smit & Frans Verboon    

2 Ron Heinsman & Truus van der Spek   

3 Kees Goudswaard & Huib van de Stadt   

4 Frits Holleman & partners   
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Op bezoek bij … Hans Duiser 
Deze keer een gesprek met Hans één dag na zijn 93ste verjaardag. Daarmee is Hans het oudste lid van 

Leids Doublet. Hoog tijd voor een nadere kennismaking.  

Hans, nog van harte gefeliciteerd met je verjaardag. Was het gisteren een gezellige dag?  

Zeker, samen met mijn vrouw, Thea, hebben we een aantal buren en een groot deel van onze familie 

ontvangen. We hebben 3 kinderen, 7 klein- en inmiddels al 2 achterkleinkinderen. En komend weekend 

hebben we ook nog een familiefeest in Nieuwveen in verband met ons 65-jarige huwelijk, dat was in 

oktober 2022, maar we vieren het nu. Dus het zijn drukke tijden voor Thea en mij.  

Het gebak bij de koffie smaakt trouwens prima. Destijds nog de burgemeester op bezoek gehad?  

Nee, die hebben we afgezegd. We zijn geen fan van de huidige burgemeester. Met de vorige 

burgemeester hadden we wel goed contact. Ik ben namelijk 14 jaar secretaris geweest bij de 

Belangenvereniging A4/HSL Leiderdorp. Deze vereniging werd opgericht ten tijde dat de plannen voor de 

verbreding van de A4 en de aanleg van de hogesnelheidstrein bekend werden. Beide trajecten zouden 

oorspronkelijk boven de grond en dwars door Leiderdorp lopen. Ik voelde een grote betrokkenheid en 

verantwoordelijkheid om deze plannen gewijzigd te krijgen. Na jarenlang participeren, procederen t/m 

de Raad van State werden de plannen gewijzigd en is een tunnel voor de HSL buiten Leiderdorp en 

verdiepte verbreding van de A4 het uiteindelijke en gewenste resultaat. De vereniging wordt na dit succes 

in de komende maanden formeel opgeheven.  

Je bent toch ook bij BC De Sleutels secretaris geweest?  

Ja, dat klopt. Ik ben 11 jaar secretaris geweest en was de opvolger van Piet Jansen (red. de vader van Peter 

Jansen). Max Kuyt was destijds nog voorzitter en werd opgevolgd door Koos Janson. Naast de 

secretariswerkzaamheden zette ik, net zoals jij nu als secretaris, elke week de tafels klaar. Ik ben, ook na 

mijn secretarisfunctie, dit blijven doen in de functie als materiaal commissaris. Op advies van Marijke 

Blanken heb ik ook nog cursus wedstrijdleider gevolgd. Die functie heb ik slechts 6 maanden De Sleutels 

vervuld. Daarna nam de technische commissie onder leiding van Bert Houtman de  verantwoordelijkheid 

over voor het reilen en zeilen van de clubavond. Ik ben wel wedstrijdleider op de woensdagmiddag soos 

bij LBC geweest. Deze was destijds gestart door Jan van den Kommer, inderdaad de vader van Ad (red. zie 

ook nieuwsbrief januari).  

Wanneer ben je eigenlijk begonnen met bridge?  

Ik ben in 1965 gepromoveerd in Scheikunde en kreeg toen meer tijd voor hobby’s. Ik werd door Wim 

Bloemhof gevraagd om een jaar met hem te spelen bij De Sleutels. Wij kenden elkaar via de studie. 

Vervolgens heb ik nog een aantal wisselende bridgepartners gehad, o.a. Ans Schutte. Echter mijn langste 

en zeker ook mijn meest prettige partnership was met Ria van den Berk. Het begin weet ik niet meer 

precies, waarschijnlijk eind jaren’80, en het eindigde helaas met haar overlijden in december 2013.  

Maar hoe kwam je in aanraking met bridge?  

Dat is wel een bijzonder verhaal. Mijn geboortedorp, Strijen in de Hoekse Waard, kwam in 1944 in de 

frontlinie te liggen. Wij werden geëvacueerd naar een veiliger omgeving. In dat huis bleek ook een 

onderduiker te zitten. Die zat vaak met vrienden te bridgen en ik keek, als tiener, geïnteresseerd naar dat 

bijzondere kaartspelletje. Vervolgens heb ik tijdens mijn studie het bridgen een beetje opgepakt. In die 

tijd speelde ik op zaterdagavonden bridge met korfbalvrienden. Maar op een club spelen was dus pas in 

1965. De Sleutels, en nu dan Leids Doublet, is ook de enige club waar ik lid van ben geweest. Alleen op de 

woensdagmiddagsoos bij LBC val ik incidenteel nog wel eens in.  
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Thea en jij gingen toch ook mee met de Sleutel-weekenden?  

Ja, dat was een mooi initiatief van Annemarie Kasteleijn. Lang voordat het fenomeen van 

bridgeweekeinde bekend werd, organiseerde Annemarie dat zelf. De eerste was in Zeddam. Ik weet nog 

de tekst van een liedje over dat eerste weekend.  

Meer bridgen, meer bridgen, een weekend-lang bridgen,  

Van vroeg in de middag tot diep in de nacht.  

De echte fanaten die ’t niet kunnen laten, 

Die worden in Zeddam, in Zeddam verwacht.  

 

Over liedjes gesproken, je trad samen met o.a. Annemarie ook op tijdens lustra van BC De Sleutels?  

Sinds 1978 was op de lustrumvieringen altijd wel een stukje cabaret. Enkele malen maakte ik deel uit van 

zo’n groepje.  In 1993 bestond dit groepje uit de volgende personen: Gerdie van Bellen, Bert Houtman, 

Lowieke Jansen, Koos Janson (mooie stem!), Kees Goudswaard (aan de piano), Annemarie Kasteleijn en 

ik. Laatstgenoemde twee zorgden voornamelijk voor de teksten.  

Hans, je bent fysiek volgens mij nog steeds in goede conditie. Ben je naast bridgen ook altijd fysiek 

actief geweest? 

Ik heb inderdaad geen echte fysieke problemen. Ik word alleen steeds dover. Ik zet niet alleen vaak 

teletekst-ondertiteling aan op de televisie, maar dat merken jullie op de club ook, want ja, dove mensen 

gaan steeds harder praten. Ik heb in de periode 1957-1994 korfbal gespeeld bij Pernix, die zat destijds nog 

aan de Burggravenlaan in Leiden. Daarna ben ik gaan tennissen en sla zomers hier in Leiderdorp één keer 

per week een balletje. Ook nog een periode aan judo gedaan en in de winter skiën. Verder behoorde men 

in onze studietijd te leren dansen, en bij voorkeur bij dansschool Wielinga op de Nieuwe Rijn.  

Ja, dat weet ik daar heb ik ook dansles gehad en werd mijn danspartner mijn eerste vriendinnetje.  

Dat kostte echter 30 gulden per seizoen en dat konden we ons niet veroorloven. In 1990, nadat ik met de 

Vut ben gegaan bij TNO – bij TNO zaten we tijdens de lunch altijd te bridgen, o.a. met Ron Bosman, die 

daar ook werkte - zijn Thea en ik alsnog op dansles gegaan. We hebben 10 jaar met veel plezier en 

succesvol gedanst, uiteindelijk op topklasse niveau. Thea kan dat fysiek niet meer, maar ik ben nog 

regelmatig op woensdagmiddag in de Eendenkooi in Zoeterwoude te vinden. Daar worden danslessen 

gegeven voor ouderen op verschillende niveaus en ik ben daar een welkome invaller, want ja, de dames 

zijn in ruime meerderheid.  

Nou Hans, mijn complimenten, duidelijk geen rustig leventje achter de geraniums. Ben je trouwens 

tevreden over Leids Doublet en de clubavonden.  

Bijzonder tevreden, ik vind dat de fusie voor de leden van beide verenigingen goed is uitgepakt en er is 

een prettige sfeer tijdens de clubavond. En na een aantal seizoenen waarbij ik voornamelijk invaller was, 

prijs ik mij gelukkig dat ik nu met Stan van Loon een vast partnership vorm. Stan is iemand die graag goede, 

strakke afspraken wil maken en discipline ook belangrijk vindt. Dat laatste is voor mij geen enkel 

probleem, want dat is er door Ria van den Berk destijds al flink ingestampt.  

Hans, bedankt voor dit prettige gesprek en we hopen dat je nog lang ons oudste lid van onze vereniging 

blijft. 
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Oplossing puzzel  

North Deals 

None Vul 

♠ A K 

♥ J 8 6 5 2 

♦ A 9 6 4 

♣ A K 
 

 

N 

W  E 

S 
 

 

 

♠ Q J 10 9 6 

♥ — 

♦ 7 5 3 2 

♣ Q J 10 3 
 

 

Je zit als Zuid in 4♠. Je zag na de ♥K start 10 slagen. Maar om van die hoge ♣'s te genieten moet je twee 

keer naar je hand met een introever. De eerste ♥ troef je, vervolgens naar dummy, ♠AH en ♣AH 

deblokkeren. Nu weer naar je hand en de overig troeven trekken. Helaas bekent West niet en blijft er een 

troef bij Oost zitten. Dit is de situatie. Kan het nog goed gaan?  

 

 
♠ — 

♥ J 8 6 

♦ A 9 6 

♣ — 
 

 

N 

W  E 

S 
 

 

 

♠ — 

♥ — 

♦ 7 5 3 2 

♣ Q J 
 

Ja, als Oost 4♣ heeft, dan kan je rustig de 2 hoge ♣'s oprapen. Maar helaas Oost troeft de 4de ♣ en 

er komt geen 10de slag meer binnen.  

Was dit een goed speelplan? De troeven moeten 3-3 zitten of 4-2 en dan moet de 4♠ ook 4♣ hebben. 

(voor de liefhebbers: in totaal 0.36 + (0.48 * 0.48 / 2) = 47,5%.).  

Is er een beter plan? Laten we de Zuid hand iets wijzigen.  
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North Deals 

None Vul 

♠ A K 

♥ J 8 6 5 2 

♦ A 9 6 4 

♣ A K 
 

 

N 

W  E 

S 
 

 

 

♠ Q J 10 9 6 

♥ — 

♦ 7 5 3 2 

♣ 8 6 4 3 
 

Dit is nu je Zuid hand. Je zit nog steeds in 4♠ met start ♥K. Hoe maak je nu 10 slagen?  

Je hebt buiten de troef 3 vaste slagen, ♣AK en ♦A. Als je met de troeven 7 slagen kan maken heb je er 

ook 10. Lukt dat? Ja, heel eenvoudig, ♥H getroefd. Nu eerst je vaste slagen, ♣AK en ♦A. Vervolgens troef 

je ♥, ♣ met ♠A, ♥, ♣ met ♠H en je hebt nog steeds 2 hoge ♠, die je gaat maken!  

De goede ♣'s hebben je mogelijk richting het verkeerde speelplan gezet. Dit was het hele spel.  

North Deals 

None Vul 

♠ A K 

♥ J 8 6 5 2 

♦ A 9 6 4 

♣ A K 
 

♠ 5 2 

♥ A K Q 10 

♦ Q 10 8 

♣ 9 7 5 2 
 

 

 

N 

W  E 

S 
 

 

♠ 8 7 4 3 

♥ 9 7 4 3 

♦ K J 

♣ 8 6 4 
  

 

♠ Q J 10 9 6 

♥ — 

♦ 7 5 3 2 

♣ Q J 10 3 
 

 


